

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING &amp; INVESTMENT CO . P.L.C Date: 30-05-2023 04:48:36 PM Subject: Non Ordinary General Assembly Meeting date</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والاستثمار التاريخ: 30-05-2023 04:48:36 PM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة غير العادي</p>
<p>We would like to inform you that the Board of Directors of Bindar Trading &amp; Investment company decided in the meeting held on 28/05/2023 to invite shareholders to attend the non-ordinary general assembly meeting of the company at 10:00 AM on Sunday, 25/06/2023. A copy of the invitation will be sent to you once we get the final approval from Companies Control Department</p>	<p>ارجو اعلامكم بان مجلس ادارة شركة بندار للتجارة والاستثمار قد قرر في اجتماعه بتاريخ 28/5/2023 دعوة المساهمين لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده في تمام الساعة العاشرة صباحا يوم الاحد الموافق 2023/6/25 ، هذا وسيتم تزويدكم بنسخة عن الدعوة حال الحصول على الموافقة النهائية من قبل دائرة مراقبة الشركات .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad</p>